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  W imieniu mieszkańców Skierniewic zgłaszam potrzebę jak najszybszego 

utwardzenia drogi od mostku dla pieszych usytuowanego od ul. Łowickiej – zejście do parku 

miejskiego do bramy parkowej. Obecny stan tego krótkiego odcinka drogi łączącego ścieżkę 

rowerową od ulicy Łowickiej z parkiem miejskim jest w bardzo złym stanie. Chcę nadmienić, 

że z tego odcinka drogi  przez cały rok korzystają mieszkańcy Skierniewic udający się do 

parku miejskiego, w tym wiele osób z małymi dziećmi. Ten odcinek drogi jest 

nieprzystosowany do przejazdu wózka dziecięcego a tym bardziej dla przejścia dla pieszych. 

Brak utwardzenia drogi spowodował ogromne koleiny i dziury, a w przypadku opadu deszczu 

zamienia się w błotnisty teren trudny do przejazdu-przejścia. Proszę o pozytywne 

rozpatrzenie w/w prośby. 
 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Zbigniew Wyszogrodzki 
 

 

 


